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Abstract (en)
Method for recording successive credit balances (Sn) in a non-volatile memory. <??>The memory is divided into two zones ZD and ZC, and the two
storage locations having the same address form a pair. To record a new credit balance, a 1 is recorded to change the pair (1,0) to the state (1,1),
and a 1, pair (1,0) is recorded at an address such that the number of pairs (0,0) having higher addresses is equal to the credit balance (Sn) to be
recorded. <??>The invention is used in electronic memory cards. <IMAGE>

Abstract (fr)
Procédé pour écrire des soldes successifs (Sn) dans une mémoire non volatile. La mémoire est divisée en deux zones ZD et ZC, les deux points-
mémoire ayant la même adresse forment un couple. Pour écrire un nouveau solde on écrit un 1 pour faire passer le couple (1,0) à l'état (1,1) et
on écrit un 1, couple (1,0) à une adresse telle que le nombre de couples (0,0) ayant des adresses supérieures soit égal au solde (Sn) à écrire.
Application aux cartes à mémoire électronique.
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